
Van: Kees Bakker  
Verzonden: vrijdag 17 mei 2024 19:26 
Aan: Griffie Krimpenerwaard <griffie@krimpenerwaard.nl> 
Onderwerp: bouwplannen Bergambacht Oost 

Geachte griffie, gemeentebestuur 

N.a.v. de 1e informatiebijeenkomst van 22 april 2024 in zalencentrum De Waard met 
betrekking tot de bouwplannen Bergambacht Oost het volgende. 
Allereerst was de bijeenkomst slecht georganiseerd: teveel mensen in een veel te kleine 
ruimte, slechte (vrijwel geen) verlichting op de presentatiepanelen en vooral een nogal 
dwingende en onsympathieke toespraak van de wethouder, die bij voorbaat al te 
kennen gaf dat het besluit al zo goed als is genomen en dat elke inspraak van de 
betrokkenen toch voor niks zal zijn. Zo kwam het in ieder geval over! 

Dat er binnen de gemeente Krimpenerwaard in de nabije toekomst gebouwd zal moeten 
worden, is voor iedereen wel duidelijk. En dat wij, in alle eerlijkheid, onze ‘achtertuin’ 
kwijt raken, speelt uiteraard mee! Maar dat Bergambacht het leeuwendeel van de 
beoogde 4000 woningen voor zijn rekening dient te nemen, lijkt me niet verstandig en 
bovendien ongewenst. 
Met de bouw van 500 huizen in oost, 135 achter de Stelling en nog een aanzienlijk aantal 
aan de Parallelweg en de Burgemeester Uilkensstraat, gaat de kern Bergambacht qua 
inwonersaantal  groeien met bijna 30%. Maar liefst 18% van het totaal aantal te bouwen 
woningen komt dus voor rekening van 1 van de 11 kernen.  
Hierdoor zal het dorp op vele vlakken worden ontwricht zoals b.v. op het gebied van 
sportmogelijkheden (verenigingen), medische voorzieningen, winkelbestand en 
verkeersveiligheid. 

Bovendien wordt de afstand tussen de nieuwe wijk en de bestaande voorzieningen te 
groot.  
De ontsluiting via de nieuwe rotonde zal mogelijk de enige ontsluiting kunnen worden 
omdat alle mogelijkheden ‘binnendoor’ absoluut ongeschikt zijn voor autoverkeer.  
De aansluitende straatjes zijn veel te smal voor dat verkeer en de bovendien zullen die 
straatjes, gezien de dagelijkse filevorming op de Provincialeweg, als sluipweg gaan 
worden benut en levensgevaarlijk worden voor fietsers, voetgangers en m.n. kinderen. In 
de huidige situatie is die verkeersveiligheid al in het geding vanwege de bestaande 
parkeerproblemen in deze smalle straten en het feit dat 2 auto’s elkaar niet kunnen 
passeren in de Godevaertshoef, de Westerhoef, de Boterbloem, de Pinksterbloem en de 
Houtstraat. Bovendien is de Meidoornstraat recent versmald zodat ook dáár problemen 
zijn ontstaan bij het elkaar passeren van auto’s. En dan heb ik het nog niet over het 
daarbij ontstane gevaar voor de vele fietsers. 

De Krimpenerwaard, bekend als het groene hart van Nederland, wordt langzamerhand 
ontmanteld als uniek natuurgebied door de extreme drang van deze wethouder om 
groen in te ruilen voor stenen. Over de aanleg van nieuwe groenvoorzieningen en dus het 



behoud van een gezonde leefbaarheid van de inwoners, wordt totaal niet gerept. 

Dat de gemeente, zoals ze zelf aangeven, volop ervaring heeft met het bouwen op 
veengrond (moeras) blijkt niet uit het feit dat recent nog, voor het nieuw te bouwen 
afvalbrengstation, voor het gemak maar even vergeten was dat er heipalen moesten 
worden geslagen. Hoezo kennis en ervaring? Elk kind in de Krimpenerwaard weet dat! 

De stelling van de wethouder dat er nieuwe woonwijken moeten komen voor jongeren 
om hun ouders te verzorgen, is een idee dat nog stamt uit de tijd van vóór de 2e 
Wereldoorlog, toen er nog geen 2-verdieners bestonden en huisvrouwen naast hun 
huishouden daar nog volop de tijd voor hadden. 
Een volledig achterhaalde gedachte!  Kinderen (jongeren) hebben tegenwoordig wel wat 
anders aan hun hoofd dan het verzorgen van hun ouders. Goede (para)medische 
voorzieningen, goed bereikbare winkels op loopafstand en goede - en goed begeleide - 
woonvoorzieningen inclusief thuiszorg voor ouderen, zullen in de toekomst belangrijk 
zijn. Ouderen zullen vooral zélf hun ‘boontjes moeten doppen’. En dat bereik je niet door 
verder van het centrum en alle voorzieningen af te gaan bouwen. 

Kortom, hopelijk houdt de provincie Zuid-Holland voet bij stuk om zo min mogelijk groen 
op te offeren voor woningbouw op volledig ongeschikte bouwgrond.  

Ik hoop dat er naar de bewoners wordt geluisterd en de bezwaren serieus worden 
genomen, hoewel de wethouder ondubbelzinnig duidelijk was in haar verhaal en, tussen 
de regels door, aangaf dat we als bewoners niets in te brengen hebben.  

 Hopelijk wordt er door de gemeenteraad op een andere manier naar gekeken. 

 Met vriendelijke groeten, 

 Kees en Ria Bakker 




